



Gel dan selesai rambut - TK

FIX EXTREME

SPRAY RAMBUT - tambahan kuat - diadakan berpanjangan



TK COSMETICI

✉ bbazar@globelife.com
☎ +39 0331 1706328

FIX EXTREME

SPRAY RAMBUT - tambahan kuat - diadakan berpanjangan

SPRAY Lacquer -

Semburan Lacquer penetapan kuat tambahan. Mengukir apa-apa jenis gaya rambut, memberi bersinar melampau kepada rambut. Ideal untuk semua jenis kerja: dengan pengering rambut atau tangan saja. Tiada basah, tidak meninggalkan kesan, tiada overhed.

pembungkusan :. botol 500 ml

EKOLOGI penyembur rambut - iperfissante

Sesuai untuk gaya rambut dan gaya sukar untuk mengekalkan yang paling ekstrem. Tahan kelembapan, tidak meninggalkan sisa.

pembungkusan :. botol 350 ml

SILK multivitaminic - penyusunan semula emulgel

Ia adalah cecair pekat yang serta-merta menyuburkan dan mendalam semua jenis rambut kering, dehidrasi, rosak rambut tanpa berat ke bawah dan berwarna, meninggalkan tekstur rambut dan kelembutan. Membina semula tips rambut rosak.

Kontena : 125 botol ml.

KRISTAL CAHAYA

Cecair yang sangat baik dan laminating perlindungan terhadap sinar UVA, klorin, air garam, luluhawa. Hasil produk yang tinggi.

Terdapat dalam jenis:

- DENGAN WHEAT KUMAN - rosak rambut / bercabang

Protein gandum di dalam formulasi membolehkan penghidratan khusus untuk rambut menekankan dari pendedahan yang lama kepada matahari.

Ia menghalang keliangan dan berakhir berpecah.

- Al ceramides - berwarna dan dirawat

Pembaikan intensif rawatan kosmetik, yang direka untuk menggalakkan bersinar dan kelembutan untuk rambut menekankan dari rawatan kimia (mewarna, pelunturan, dan lain-lain.). Formulasi khas berdasarkan Kompleks CMP, balutan rambut, memberikan kelembutan dan kelancaran apabila disentuh.

- THE biji flaks - untuk semua jenis rambut

Rawatan kosmetik menggiatkan intensif, memulihkan dan detangling tindakan.
Berdasarkan Flaks Seed Oil dan silikon, mencipta sebuah filem yang tidak kelihatan
perlindungan tidak berminyak, yang membalut rambut, memberikan kelembutan dan
kelancaran apabila disentuh.
kotak ∴ 100 ml botol dengan dispenser